
Arroyo deixar� la presid�ncia d«un Sarri� que «busca

recursos« per jugar a Plata

L'actual president cedir� el seu lloc a Jordi Costa o Guillem Mallola i el

t�cnic, Toti Congost, tampoc seguir� entrenant   el primer equip per

"incompatibilitat laboral" A Bordils hi haur� eleccions per� Pau Campos

continuar� a la banqueta

SARRIË DE TER | M.V.

L'ascens espor tiu a Divisi� d'Honor Plata del Sarri� arribar� acompanyat de canvis a l'hist�ric club  d'handbol

que, mentre busca recursos econ�mics per afrontar el salt, viur� canvis tant a la presid�ncia com a la banqueta

del primer equip. Josep Arroyo ha acabat pagant el desgast d'una temporada molt dura tant en l'�mbit espor tiu

com personal i, segons va explicar ell ahir mateix, no esgotar� el seu mandat i donar� el relleu a un dels seus

vicepresidents. El t�cnic, Toti Congost, tampoc far� el salt amb el Sarri� a la segona m�xima categoria de

l'handbol espanyol i, tal i com el veter� entrenador de Bordils va comen�ar a insinuar el mateix diumenge, dirigir

un equip en una lliga professionalitzada no �s compatible amb la seva feina.

"Estic cansat i quan convoquem l'assemblea, igual que cada any per explicar els n�meros, deixar� el c�rrec i un

dels dos vicepresidents de la meva junta, Toti Costa o Guillem Mallola, m'agafar� el relleu. El mandat no s'ha

acabat i, per tant, no cal que convoquem eleccions". Arroyo detallava ahir aix� els seus plans de futur, que tamb�

ja ha comentat als  seus companys de junta. Sobre el futur immediat del club, Arroyo es mantenia ahir en el

mateix discurs de les �ltimes setmanes parlant de  "buscar recursos per jugar" a la nova categoria. "�s la meva

opini�, hem de veure qu� opina la resta, per� crec que en les properes setmanes hem de buscar recursos per

jugar a Divisi� de ?Plata. Si els trobem b�, i si no se n'hauria de parlar". El canvi de categoria compor ta un gran

increment de les despeses, la lliga es juga  amb un grup �nic per tot l'Estat i hi ha molts viatges, que no haur�

d'afrontar el Bordils despr�s de la decepci� de diumenge al mat� contra el Medicentro Gij�n. Un cop assumit el

cop de quedar-se sense l'ascens, a Bordils es per f ila un projecte de continuitat tot i que el club haur� de passar

per un proc�s electoral.  L'actual president Ferran Cass� medita si es presentar� per repetir mandat, per� ell

mateix ja va explicar ahir que el projecte de l'entitat seguir� la mateixa l�nia que f ins ara. El t�cnic Pau Campos

seguir� al capdavant del primer equip per continuar treballant  amb una gran generaci� de jugadors joves: "els

vaig dir que si estaven destrossats i plorant per acabar quar ts d'Espanya �s que poden arribar encara m�s

?lluny".
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